



National Archives
of Canada

Archives nationales
du Canada

This microfilm is a true copy of original documentation in the National Archives of Canada.

It is provided for research purposes only. Permission to reproduce it must be obtained from the National Archives of Canada.

Responsibility regarding questions of copyright that may arise in the use of this microfilm is assumed by the recipient.

Ce microfilm est une copie exacte de documents conservés aux Archives nationales du Canada.

Elle a été préparée pour fins de recherche seulement et ne peut être reproduite sans la permission des Archives nationales du Canada.

Le récipiendaire sera tenu responsable de toute infraction au droit de propriété de ce document.

Canada

NOTICE

The numbers provided by automatic counter and photographed above each image may not always increment in a sequential fashion. These numbers are included as a working tool only to aid the researcher in retrieval and identification.

AVIS

Les numéros fournis par le compteur automatique et photographiés au-dessus de chaque image ne se suivent pas nécessairement en ordre croissant. Ces numéros ne sont inclus que comme outil de travail destiné à aider le chercheur à retrouver et à identifier les images.

**National Archives of Canada
Manuscript Division**

Warning

Microfilming of archival records held by Manuscript Division is intended to protect original, often fragile, documents from damage through handling and to make the material more widely available through the inter-institutional loan system.

Although the physical condition of original documents is generally good, researchers should be aware that some inks have faded, that some of the colored paper stock and inks used may not photograph well, and that some types of documents may not reproduce well on microfilm. Legibility suffers where exposure to moisture has caused discoloration, mold damage and the bleeding of inks through paper.

Pins, clips, ribbons and other attachments have been removed to permit documents to be unfolded. All surviving documents, including fragments, are filmed in their entirety. Because of their size, some documents must be filmed in several sections. The National Archives of Canada attempts, to the best of its ability, to reproduce whatever information is legible.

Citations to documents appearing on this microfilm should follow the models provided below.

For exhibition and publication purposes, photographic copies from the originals can be provided, in color or black and white. Requests for such reproductions should be addressed to the Manuscript Division.

When this microfilm reel is consulted on loan, the borrowing institution may make copies of selected items *for reference purposes*, without specific authorization from the National Archives of Canada. Questions about copyright and requests for certified copies for legal purposes, for photographic copies or for extensive portions of a volume or reel should be referred to the Manuscript Division of the National Archives of Canada (395 Wellington St., Ottawa, Ontario, K1A 0N3).

October 1994

**Archives nationales du Canada
Division des manuscrits**

Avis

La Division des manuscrits microfilme les documents d'archives pour empêcher que les originaux, souvent fragiles, ne finissent par s'abîmer à l'usage et pour accroître la disponibilité de ces documents au moyen du prêt entre institutions.

Bien que ces originaux soient généralement en bon état, nous rappelons aux chercheurs que certains encres ont pâli à travers le temps, que les encres et les papiers de couleur ne se prêtent pas tous à la photographie et que certains types de documents sont difficiles à reproduire sur microfilm. Il y a perte de lisibilité en particulier sur les documents qui furent exposés à la moisissure et où l'encre a coulé.

Les attaches, métalliques ou autres, ont été enlevées des documents. Tous les documents, y compris les fragments, ont été microfilmés. Certains documents ont dû être microfilmés en plusieurs sections étant donné leur format. Les Archives nationales du Canada se sont néanmoins efforcées de reproduire toute l'information lisible.

Pour les références aux documents sur ces microfilms, veuillez suivre le modèle ci-dessous.

Lorsque des copies sont requises pour des publications ou des expositions, des photographies (en noir et blanc, ou en couleur) des originaux peuvent être fournies. Veuillez vous adresser à la Division des manuscrits.

Lorsque ce microfilm est consulté par l'entremise d'un prêt, l'organisme emprunteur peut faire certaines copies *pour fins de recherches* à l'aide d'un lecteur-preproducteur sans obtenir l'autorisation des Archives nationales du Canada. Toutes questions concernant les droits d'auteur et les demandes de copies homologuées pour fins juridiques, de photographies tirées des originaux ou de copies de volumes ou de bobines complètes doivent être adressées à la Division des manuscrits aux Archives nationales du Canada (395, rue Wellington, Ottawa, Ontario, K1A 0N3).

octobre 1994

MG 19, F 35

Superintendent of Indian Affairs

Series 1 - photocopies

[Lots 600-742]